



The Arrangement of "S.1-5 Chinese Cultural Day" & "S.6 HKDSE Supplementary Exam Practice"

有關「中一至中五級中國文化日」及「中六級文憑試試前練習」安排

Dear Parents

各位家長：

To enhance students' understanding of Chinese culture, the school is hosting a Chinese Cultural Day for S.1 to S.5 students. Additionally, to equip S.6 students with the latest exam information, a briefing session on the Check-in Smart (HKDSE) app, along with a supplementary exam practice, has been organised. For enquiries, please contact Ms Tang Wai Sin (S.1-5) or the Assistant Principal Ms Holly Chan (S.6) at 2604 9762. Thank you for your attention.

Date 日期	17 January 2025 (Fri) 2025 年 1 月 17 日 (五)	
Level 級別	S.1-5 中一至中五級	S.6 中六級
Time 時間	3:00 – 5:30 pm 下午 3:00 至 5:30	3:00 – 5:00 pm 下午 3:00 至 5:00
Roll Call Venue 點名地點	3:00 pm at Home Rooms 下午 3:00 正於各班課室	Rm G06 or Rm 614 G06 室 或 614 室
Activity Venue 活動地點	School Campus 本校校園	Based on student registrations, notifications will be sent soon. 地點根據同學的報考卷別安排，稍後將會發放個別通知。
Activity information 活動資料	Face-changing Show 變臉表演 Booth Games 攤位遊戲	3:00 – 3:15 pm Rm G06 or 614: HKEAA Check-in Smart Session 3:15 – 5:00 pm Rm 614: Chinese Language (75 min) Paper 1 Reading Mathematics (75 min) Paper 2 Rm G06: English Language (90 min) Paper 3 Integrated Tasks

Points to note:

1. Classes will follow the summer timetable on the day of the event.
2. S.1-5 students must join the event in neat P.E. uniform.
3. S.6 Students are required to install/download "Check-in Smart (HKDSE)" before the event.
4. Students who are unable to attend the event due to illness should submit a leave application with a medical certificate within three working days. Absentees who failed to present a medical certificate will be considered truancy.

注意事項：

1. 活動當日按夏令時間表上課。
2. 中一至中五級學生必須穿著整齊運動服。
3. 中六級學生必須預先下載 "Check-in Smart (HKDSE)" 應用程式。
4. 因病不能參加活動的學生，須於活動後三個工作天內提交家長信及醫生證明書。未能遞交醫生證明書者將作曠課論。

為加深學生對中國文化的認識，本校特為中一至中五級學生舉辦中國文化日；同時，亦安排中六級文憑試簡介會及試前練習，讓應屆考生掌握相關資訊。詳情請參閱上表。如有查詢，歡迎致電 2604 9762 與鄧惠倩老師 (中一至中五級) 或陳可盈助理校長 (中六級) 聯絡。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
10 January 2025 2025 年 1 月 10 日